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2024-04-23 GODZ 13:00 Urząd Miejski w Stargardzie

Organizator
spotkania

Prowadzący

Sekretarz
I

WYDZIAŁ KULTURY, SPORTU, TURYSTYKI I PROMOCJI

Małgorzata Wójcik - Bąk - Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji

Karolina Kuk -inspektor ds. sportu, rekreacji i współpracy zagranicznej

Przedstawiciele RS:

Ewa Sowa - Zastępca Prezydenta Miasta,
Małgorzata Wójcik - Bąk - Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i
Promocji,
Karolina Kuk -inspektor ds. sportu, rekreacji i współpracy zagranicznej,
Krzysztof Ciach - Powiatowe Zrzeszenie Ludowe Zespoły Sportowe
Marek Różyczka - Lekkoatletyczny Ludowy Klub Sportowy „Pomorze"
Stargard,
Zbigniew Markiewicz - Klub Pływacki „Neptun" Stargard,
Paweł Ksiądz - Prezes Za rządu Spójni Stargard Sportowej Spółki Akcyjnej
Piotr Biernikowicz - Klub Sportowy „Spójnia",
Tadeusz Gutowski - Stargardzkie Stowarzyszenie Miłośników Brydża
Sportowego Brydż Star,
Zbigniew Krzysiek - Wiodący Międzyszkolny Ludowy Klub Sportowy
,,Pomorze" Stargard,
Julian Wójcik- Stargardzki Klub Lekkoatletyczny
Krystian Domowicz - Klub Piłkarski Błękitni Stargard
Grzegorz Chudzik - Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji OSiR Stargard Sp. z
o.o.
Zbigniew żukowski - Zachodniopomorski Związek Lekkiej Atletyki
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1. Powitanie
2. Stwierdzenie quorum
3. Przedstawienie porządku obrad:

- zaopiniowanie wniosku Spójni Stargard Sportowej Spółki Akcyjnej w
sprawie zwiększenia dotacji na rok 2024
- przedstawienie propozycji zmiany uchwały regulującej tryb przyznawania
stypendiów, nagród i wyróżnień za wysokie osiągnięcia sportowe

4. Wolne wnioski
5. Zakończenie obrad

Spotkanie w imieniu Przewodniczącej Rady otworzyła Dyrektor Wydziału Kultury,
Sportu, Turystyki i Promocji - Małgorzata Wójcik - Bąk. Stwierdzono quorum zatem
posiedzenie Rady uznano za ważne.

Członkom Rady przedstawiono porządek obrad.

Zaopiniowanie wniosku w sprawie zwiększenia dotacji na zespół ligowy Spójni
Stargard
Oddano głos Prezesowi Spójni Stargard Panu Pawłowi Księdzowi, który przedstawił
zakres merytoryczny i finansowy złożonego wniosku o zwiększenie zakresu zadania
pn.,,Rozwój sportu poprzez upowszechnianie koszykówki mężczyzn" i zwiększenia
dotacji o 700 OOO, zł.
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Zespół PGE Spójnia Stargard to zespół grający na najwyższym szczeblu rozgrywek I
w koszykówce. Obecnie zajmują 6 miejsce w tabeli ekstraklasy.
Zespół przygotowuje się do awansu do rundy play-off, czyli ośmiu najlepszych
drużyn w Polsce, w związku z czym konieczne było zmodyfikowanie planu
treningowego, jak również zakontraktowanie kolejnego zawodnika.
Awans do rozgrywek play-off wiąże się z przedłużeniem udziału zespołu w Orlen
Basket Lidze, co powoduje znaczny wzrost kosztów utrzymania drużyny.
Prezes podkreślił fakt, iż zespół jest rozpoznawany w całym kraju. Mecze w jego
udziałem są transmitowane w ogólnopolskich stacjach telewizyjnych oraz innych
popularnych środkach przekazu, co w znaczący sposób wpływa na promocję i
pozycjonowanie Miasta Stargard (ekwiwalent reklamowy zespołu szacuje się na 36
mln złotych).

W głosowaniu jawnym Stargardzka Rada Sportu zagłosowała w następujący sposób:
Za - 9
Przeciw -5
Wstrzymał się - O

Omówienia propozycji zmian w uchwale regulującej tryb przyznawania
stypendiów, nagród i wyróżnień za wysokie osiągnięcia sportowe

Każdego roku Prezydent Miasta Stargard przyznaje stypendia, nagrody i
wyróżnienia za osiągnięte wyniki sportowe.
Tryb ich przyznawania reguluje Regulamin przyznawania stypendiów, nagród i
wyróżnień przyznawanych za osiągnięte wyniki sportowe, stanowiący załącznik do
uchwały Nr Xlll/156/2019 Rady Miejskiej w Stargardzie z dnia 17 grudnia 2019 r. Z
wnioskiem o zmianę uchwały zwracali się członkowie Stargardzkiej rady Sportu i
przedstawiciele klubów sportowych.
Zwrócono uwagę, że co roku składane przez kluby sportowe wnioski nie spełniają
kryteriów wskazanych w regulaminie i zawierają liczne błędy.
Propozycje zmian przedstawione na posiedzeniu:
1) ograniczenie ilości wniosków, które będzie mógł złożyć klub w każdej z kategorii -
oznacza to, że na poziomie klubowym odbywałby się pierwszy etap analizowania
osiągniętych wyników z kryteriami i wskazanie najlepszych zawodników. Z pośród
nich klub wybierze np. 3 zawodników, którzy ubiegać się będą o stypendium,
nagrodę bądź wyróżnienie.

2) wprowadzenie dwóch nowych kategorii nagród tj.
a) nagroda dla trenerów
b) nadanie tytułu ambasadora sportu.

Ww. propozycje zostaną przeanalizowane przez Członków Rady. Wnioski i
ewentualne propozycje Rada prześle drogą elektroniczną do Wydziału Kultury,
Sportu, Turystki i Promocji do 15 maja br.
Ich analiza będzie tematem następnego spotkania, które zaplanowano na koniec
maja br.

Wnioski

1. Spotkanie Stargardzkiej Rady Sportu uznano się za ważne.
2. Zaopiniowano wniosek klubu sportowego Spójni Stargard o zwiększenie

dotacji na zadanie pn .. .,Rozwój sportu poprzez upowszechnianie
koszykówki mężczyzn", objęte urnową SK.423.2.2024.3

3. Do 15 maja Członkowie Rady przeanalizują propozycję zmian uchwały w
sprawie przyznawania stypendiów, nagród i wyróżnień przyznawanych za
osiągnięte wyniki sportowe oraz zaproponują ewentualne zmiany.

4. Ustalono wstępny termin kolejnego spotkania, które odbędzie się w
ostatnich dniach maja br.

Sporządzi/a: Karolina Kuk

Zatwierdzi/ :
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Załącznik do Protokołu Stargardzkiej
Rady Sportu z dnia 23.04.2024 r.

Zwiększenie dotacji na rozszerzony zakres zadania
24.04.2024 r.

Spójnia Stargard
Sportowa Spółka
Akcyjna
„Rozwój Sportu
poprzez
upowszechnianie
koszykówki
mężczyzn"

700 000,00 zł 1 950 000,00 zł
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